Титульний аркуш

17.06.2024	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
22	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Директор				Очеретний В.А.	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне акцiонерне товариство "АГРОМАШКОМПЛЕКТ" (00902174)
за 2023 рік

Рішення про затвердження річного звіту: 26.04.2024, Затвердити рiчний звiт Товариства та рiчну фiнансову звiтнiсть Товариства за 2023 рiк.
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00001/APA
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	http://amk.vn.ua	17.06.2024	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
 В рiчнiй iнформацiї емiтента за 2023 рiк вiдсутнi наступнi роздiли :

1.3. Iнформацiя щодо всiх осiб, якi надають забезпечення за зобов`язаннями емiтента- у емiтента вiдсутнi такi особи;

1.5. Iнформацiя про рейтингове агенство - пiдприємство не користувалось послугами рейтингових агенств;

1.6. Судовi справи емiтента- в звiтному роцi судовi справи не впроваджувалися.

2.3. Iнформацiя щодо корпоративного секретаря-  посада корпоративного секретаря у  емiтента вiдсутня;

4.2. Iнформацiя щодо отриманих особою лiцензiй- для ПрАТ, щодо iнших ЦП не здiйснено ПП, заповнення розкриття цiєї iнформацiї не є обов`язковим;

4.6. Iнформацiя про обсяги виробництва та реалiзацiї основних видiв продукцiї- не обов`язкова для заповнення (надається пiдприємствами переробної та добувної галузi);

4.7. Iнформацiя про собiвартiсть реалiзованої продукцiї- не обов`язкова для заповнення (надається пiдприємствами переробної та добувної галузi);

5.    Участь в iнших юридичних особах- емiтент не брав участi у створеннi iнших юридичних осiб;

6.    Вiдокремленi пiдроздiли- емiтент у своїй структурi не має вiдокремлених пiдроздiлiв;

2.    Змiна прав на акцiї - в звiтному роцi не вiдбувались змiни в обiку прав власностi на акцiї емiтента;

3.2. Уточнення щодо наявностi обмежень за акцiями- обмежень за акцiями емiтента немає;

3.3. Iнформацiя про облiгацiї- облiгацiї емiтентом не випускались;

3.4. Iнформацiя про iншi цiннi папери- в звiтному роцi iншi цiннi папери не емiтувались;

3.5. Iнформацiя про деривативнi цiннi папери- в звiтному роцi деривативнi цiннi папери емiтентом не випускались;

3.6. Iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв- борговi цiннi папери в звiтному роцi не випускались;

3.7. Звiт про стан об`єкта нерухомостi- цiльовi корпоративнi облiгацiї не емiтувались;

3.8. Iнформацiя про придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду- в звiтному перiодi власнi акцiї емiтентом не придбавались;

3.9. Iнформацiя про наявнiсть у працiвникiв особи цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи- працiвники емiтента не володiють акцiями iнших товариств;

3.10. Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи акцiй у розмiрi понад 0,1 % розмiру статутного капiталу- працiвники особи не володiють акцiями понад 0,1 % статутного капiталу цiєї особи;

3.11. Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв особи, в тому числi необхiднiсть отримання вiд особи або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв- будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента вiдсутнi;

4.2. Вiдомостi про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета акцiй яких стає бiльшим, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй- в звiтному роцi змiн в вiдомостях про акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, не вiдбувалось;

4.3. Iнформацiя про змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або рiвною пороговому значенню пакета акцiй- в звiтному роцi змiни осiб, яким належить право голосу за акцiями, не вiдбувались;

4.4. Iнформацiя про змiну осiб, якi є власниками фiнансових iнструментiв, пов`язаних з голосуючими акцiями акцiонерного товариства- для ПрАТ, щодо iнших ЦП не здiйснено ПП,  заповнення розкриття цiєї iнформацiї не є обов`язковим;

III.1. Iнформацiя про розмiр доходу за видами дiяльностi- для ПрАТ, щодо iнших ЦП не здiйснено ПП,  заповнення розкриття цiєї iнформацiї не є обов`язковим;

2.Аудиторський звiт до рiчної фiнансової звiтностi- згiдно п.35 пп.20  Положення НКЦПФР вiд 06.06.2023 р. № 608 емiтент має право розкривати рiчну фiнансову звiтнiсть без перевiрки суб`єктом аудиторської дiяльностi;   

5.1. Iнформацiя про прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв- в звiтному роцi не приймалось рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв;

5.2. Iнформацiя про вчинення значних правочинiв- в звiтному роцi значнi правочини не вчинялись;

5.3. Iнформацiя про вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть- такi правочини в звiтному роцi не вчинялись;

6.  Звiт про платежi на користь держави- платежi на користь держави емiтентом не здiйснювались;

IV.1.1.1.1.Iнформацiя про кодекс корпоративного управлiння- кодекс корпоративного управлiння емiтентом не приймався та не затверджувався;

1.1.1.5. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Рада директорiв- Рада директорiв емiтентом не обиралась;

1.1.1.6. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Винагорода- виплата нагороди членам Наглядової ради внутрiшнiми документами емiтента не передбачена;

1.1.1.7. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Розкриття iнформацiї i прозорiсть- розкриття iнформацiї здiйснюється емiтентом у вiдповiдностi до вимог чинного законодавства;

1.1.1.8. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Система контролю i стандарти етики- система внутрiшнього контролю вiдповiдає вимогам законодавства та внутрiшнiх документiв емiтента;

1.1.1.9. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Оцiнка корпоративного управлiння- емiтентом не здiйснюється;

1.1.3. Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень- такi збори емiтентом не проводились;

1.1.4.1.Персональний склад ради та її комiтетiв- комiтети у складi ради не створювались та не обирались;

1.1.4.3.Iнформацiя про проведеннi засiдання комiтетiв у складi ради та загальний опис прийнятих рiшень- комiтети у складi ради емiтентом не обирались;

1.1.5.1.Персональний склад колегiального виконавчого органу та його комiтетiв- у емiтета одноосiбний виконавчий орган, комiтети у складi виконавчого органу не обирались;

1.1.5.2. Iнформацiя про проведенi засiдання колегiального виконавчого органу  та загальний опис прийнятих рiшень- емiтент не має колегiального виконавчого органу;

1.1.5.3 .Iнформацiя про проведенi засiдання комiтетiв колегiального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рiшень- емiтент не має колегiального виконавчого органу;

1.1.6. Iнформацiя про корпоративного секретаря, а також звiт про результати його дiяльностi- у емiтента немає посади корпоративного секретаря;

1.1.7. Опис основних характеристик систем внутрiшнього контролю особи, а також перелiк структурних пiдроздiлiв особи, якi здiйснюють ключовi обов`язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю- обов`язки щодо забезпечення внутрiшнього контролю емiтента покладено на бухгалтерiю Товариства;

1.1.9.Iнформацiя щодо будь-яких обмежень прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах особи- в голосуваннi на загальних збора приймають участь тiльки власники голосуючих акцiй емiтента, будь-якi iншi обмеження вiдсутнi;

1.1.12. Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою- вся iнформацi емiтента розкривається у вiдповiдностi з вимогами чинного законодавства в загальнодоступнiй iнформацiйнiй базi НКЦПФР та на власному веб-сайтi емiтента;

1.1.13. Iнформацiя про радника - така посадова особа у емiтента не обиралась та не призначалась;

1.1.14. Iнформацiя вiд суб`єкта аудиторської дiяльностi з урахуванням вимог п. 45 цього Положення- згiдно вимог п.45 цього Положення емiтент має право розкривати рiчну фiнансову звiтнiсть без iнформацiї вiд суб`єкта аудиторської дiяльностi;   

1.1.15. Iнформацiя передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг- емiтент не здiйснює дiяльностi на ринку фiнансових послуг;

1.2. Звiт про сталий розвиток- емiтентом у звiтному роцi не надавався;

1.3.3. Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику-  в структурi власностi емiтента вiдсутнi юридичнi особи, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику;

1.3.4. Перелiк засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, що вiдносяться до iнформацiї щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику - в структурi власностi емiтента вiдсутнi засновники, акцiонери, учасники, що вiдносяться до iнформацiї щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику;

1.3.5. Iнформацiя щодо наявностi в органах управлiння емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику- в органах управлiння емiтента вiдсутнi фiзичнi особи, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику;

1.3.6. Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами. якi контролюються державами зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв- юридичних осiб- у емiтента вiдсутнi дiловi вiдносини з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами. якi контролюються державами зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв- юридичних осiб;

1.3.7. Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державами зони ризику длiя клiєнтiв/контрагентiв- фiзичних осiб- у емiтента вiдсутнi дiловi вiдносини з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державами зони ризику для клiєнтiв/контрагентiв- фiзичних осiб;

1.3.8. Iнформацiя щодо розташування дочiрнiх компанiй/пiдприємств та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента на територiї держави зони ризику- у товариства вiдсутнi дочiрнi компанiї/пiдприємства та/або iншi вiдокремленi структурнi пiдроздiли на територiї держави зони ризику;

1.3.9. Iнформацiя щодо наявностi юридичних осiб засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пунктами 1-3 пункту 47 Положення-  такi юридичнi особи вiдсутнi;

1.3.10. Перелiк засновникiв, акцiонерiв,  учасникiв, що вiдносяться до iнформацiї щодо наявностi юридичних осiб, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення- емiтент не є  засновником, учасником, акцiонером юридичних осiб, визначених пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення;

1.3.11. Iнформацiя щодо наявностi у емiтента корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику- емiтент не має корпоративних прав в юридичних особах, зареєстрованих в iноземнiй державi зони ризику;

1.3.12. Iнформацiя щодо наявностi у емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику- у емiтента немає цiнних паперiв юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику;

2.1. Iнформацiя про корпоративнi/акцiонернi договори, укладенi акцiонерами (учасниками) особи, яка наявна в особи- в емiтента вiдсутня iнформацiя щодо корпоративних/акцiонерних договорiв, укладених його акцiонерами;

2.2. Iнформацiя про будь-якi договори/або правочини, умовою чинностi є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом- у емiтента вiдсутня iнформацiя про будь-якi договори/або правочини, умовою чинностi є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом;

3.Дивiдендна полiтика- в звiтному роцi не застосовувалась через отриманi збитки вiд господарської дiяльностi Товариства;

4.Iнформацiя про виплату дивiдендiв та iнших доходiв за цiнними паперами у звiтному роцi- виплата дивiдендiв та iнших доходiв вiд цiнних паперiв в звiтному роцi емiтентом не здiйснювалась;

5. Перелiк посилань на внутрiшнi документи особи, що розмiщенi на веб-сайтi- на власному веб-сайтi емiтента розмiщено всi документи у вiдповiдностi до вимог чинного законодавства.

V.1.1. Iнформацiя про змiну прав власникiв депозитарних розписок за такими деривативними цiнними паперами у зв`язку зi змiною прав за акцiями- депозитарнi розписки за деривативними цiнними паперами емiтентом не надавались;

1.2. Iнформацiя про випуски iпотечних облiгацiй- емiтентом не випускались iпотечнi облiгацiї;

1.3. Iнформацiя про розмiр iпотечного покриття та його спiввiдношення з розмiром(сумою) зобов`язань за iпотечними облiгацiями з цим iпотечним покриттям- iпотечне покриття емiтентом не формувалось;

1.4.- 1.7. Iнформацiя щодо iпотечних облiгацiй та iпотечного покриття вiдсутня- емiтентом не випускались iпотечнi облiгацiї та не було пiдстав щодо їх виникнення:

1.8. Iнформацiя про наявнiсть прострочених боржником строкiв сплати чергових платежiв за кредитними договорами (договорами позики)- в звiтному роцi емiтент не користувався кредитними коштами фiнансових установ;

2.1. Вiдомостi про замiну адмiнiстратора за випуском iпотечних облiгацiй, управителя iпотечних активiв- iпотечнi облiгацiї емiтентом не випускались;

2.2.- 2.6. Основнi вiдомостi про ФОН- така iнформацiя приватним акцiонерним товариством не надається.

VII. Рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв- борговi цiннi папери Товариством не емiтувались.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
2. Річна фінансова звітність
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
3) інформація щодо наявності у емітента відносин з іноземними державами зони ризику
2. Корпоративні та інші договори
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "АГРОМАШКОМПЛЕКТ"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "АГРОМАШКОМПЛЕКТ"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	00902174	
4	Дата державної реєстрації	13.07.1996	
5	Місцезнаходження	21022, Україна, Вінницька обл., Вiнницький р-н, мiсто Вiнниця, вул.Айвазовського, буд.2. Фактичне: 21022, Україна, Вінницька обл., Вiнницький р-н, мiсто Вiнниця, вул.Айвазовського, буд.2	
6	Адреса для листування	вул.Айвазовського, буд.2, м.Вiнниця, Вiнницька обл., Україна, 21022	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
	Середнє
	Мале
V	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	prat.agromash@gmail.com	
11	Адреса вебсайту	http://amk.vn.ua	
12	Номер телефону	(097) 249 4156	
13	Статутний капітал, грн	819303,74	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	3	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	360	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	68.20 - Надання в оренду та експлуатацiю власного чи орендованого нерухомого майна
52.10 - Послуги щодо складування та зберiгання
52.24 - Транспортне оброблення вантажiв	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Інформація щодо усіх випусків цінних паперів, за якими надається забезпечення:
№ з/п	Номер ISIN	Повне найменування емітента	Ідентифікаційний код емітента	Вид забезпечення	
1	2	3	4	5	
1	UA4000072805	Приватне акцiонерне товариство "Агромашкомплект"	00902174	 Майно, передане Товариству акцiонерами у власнiсть, як вклад до Статутного капiталу. Статутний капiтал Приватного акцiонерного товариства "Агромашкомплект" становить 819 303,74 грн.(Вiсiмсот дев`ятнадцять тисяч триста три грн. 74 коп.). Статутний капiтал Товариства визначає мiнiмальний розмiр майна Товариства, що гарантує забезпечення iнтересiв його акцiонерiв.	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Акцiонерне товариство "Акцент-Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360080	
	IBAN	UA50 307770 00000 26002611157430	
	Валюта рахунку	гривня	

Штрафні санкції щодо особи:
№ з/п	Номер та дата рішення, яким накладено штрафну санкцію	Орган, який наклав штрафну санкцію	Суть санкції (та її розмір, якщо застосовується)	Підстава для накладення санкції (з посиланням на відповідні норми законодавства)	Інформація про виконання	
1	2	3	4	5	6	
1	57
05.08.2022	Департамент земельних ресурсiв Вiнницької мiської ради	Занижена нормативно-грошова оцiнка земельної дiлянки. Сума штрафу склала 882 836,57 грн.	 Нормативно-грошова оцiнка земельної дiлянки проведена за застарiлою методикою. Штрафну санкцiю накладено згiдно Акта обстеження земельної дiлянки Вiнницької мiської територiальної громади вiд 05.08.2022 року № 57.	 Сума штрафної санкцiї сплачена в повному обсязi. Дата сплати - 30.09.2023 р.	
2	0222100402
18.12.2023	ГУ ДПС у Вiнницькiй областi	За несвоєчасну сплату податку на нерухоме майно. Сума штрафу склала 1 096,94 грн.	 Штрафну санкцiю накладено за несвоєчасну сплату Податку на нерухоме майно, вiдмiнне вiд земельної дiлянки, сплаченого юридичними особами, якi є власниками об`єктiв нежитлової нерухомостi. Пiдстава- Повiдомлення-рiшення  ГУ ДПС у Вiнницькiй областi № 0222100402 вiд 18.12.2023 року.	 Сума штрафної санкцiї сплачена в повному обсязi. Дата сплати- 25.12.2023 р. 	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi збори акцiонерiв Приватного акцiонерного товариства "Агромашкомплект"	 Загальнi Збори акцiонерiв є Вищим органом Товариства. Право участi у Загальних зборах Товариства мають акцiонери, що зазначенi у перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у загальних зборах акцiонерного товариства, сформованому Центральним депозатарiєм України на дату облiку (станом на 24 годину за три робочих днi до дня проведення таких зборiв).	 Персональний склад акцiонерiв Товариства визначається на пiдставi перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у Загальних зборах акцiонерного товариства, сформованому Центральним депозатарiєм України на дату облiку (станом на 24 годину за три робочих днi до дня проведення таких зборiв).	
2	Наглядова рада	 Наглядова рада є колегiальним органом Товариства. До складу Наглядової ради входять 3 (три) фiзичнi особи - акцiонери Товариства. Очолює Наглядову раду Голова Наглядової ради.	 Шолота Сергiй Васильович - Голова Наглядової ради, Колiсник Лариса Миколаївна - член Наглядової ради, Шолота Ганна Антонiвна - член Наглядової ради.	
3	Директор	 Директор- одноосiбний Виконавчий орган Товариства.	  Директор - Очеретний Вадим Анатолiйович.	

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова Наглядової ради	Шолота Сергiй Васильович			1979	Вища	28	ПрАТ "Агромашкомплект"
00902174
 Шолота Сергiй Васильович останнi 5 рокiв займав посаду Директора ТОВ "Бонанца +", м.Вiнниця, вул.Айвазовського, 2  та посаду Голови Наглядової ради ПрАТ "Агромашкомплект".	25.07.2023
 3 роки	Ні	
2	Член Наглядової ради	Колiсник Лариса Миколаївна			1963	Вища	39	ПрАТ "Агромашкомплект"
00902174
 Колiсник Лариса Миколаївна останнi 5 рокiв займала посаду бухгалтера ПрАТ "Агромашкомплект".	25.07.2023
 3 роки	Ні	
3	Член Наглядової ради	Шолота Ганна Антонiвна			1948	Середня спецiальна	37	пенсiонер
0
 Шолота Ганна Антонiвна останнi 5 рокiв перебувала на пенсiї за вiком.	25.07.2023
 3 роки	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Директор	Очеретний Вадим Анатолiйович			1986	Вища	21	ПрАТ "Агромашкомплект"
00902174
 Очеретний Вадим Анатолiйович останнi 5 рокiв займав посаду Директора ПрАТ "Агромашкомплект".	05.12.2022
3 роки	Ні	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Головний бухгалтер	Крижанiвська Любов Анатолiївна			1964	Вища	43	ПрАТ "Агромашкомплект"
00902174
 Крижанiвська Любов Анатолiївна останнi 5 рокiв займала посаду Головного бухгалтера ПрАТ "Агромашкомплект".	29.06.2001
необмежений	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Голова Наглядової ради	Шолота Сергiй Васильович			790 562	85,8778	790 562	0	
2	Член Наглядової ради	Колiсник Лариса Миколаївна			500	0,0543	500	0	
3	Член Наглядової ради	Шолота Ганна Антонiвна			102 644	11,1501	102 644	0	
4	Директор	Очеретний Вадим Анатолiйович			0	0	0	0	
6	Головний бухгалтер	Крижанiвська Любов Анатолiївна			0	0	0	0	

Організаційна структура
http://amk.vn.ua

3. Структура власності
http://amk.vn.ua

4. Опис господарської та фінансової діяльності
 Через складну полiтичну ситуацiю, воєнний стан в країнi, нестабiльнiсть економiки, кризовий стан сiльського господарства, неплатоспроможнiсть сiльськогосподарських товаровиробникiв, непомiрнi цiни на матерiали та запаснi частини для ремонту сiльгосптехнiки, постiйне зростання вартостi енергоресурсiв, вiдсутня можливiсть у пiдприємства надавати широкий спектр послуг юридичним та фiзичном особам мiста i областi. Основним видом дiяльностi на даний час є надання в оперативну оренду й експлуатацiю власного нерухомого майна. Головним джерелом надходжень Товариства є кошти вiд здачi в оренду та експлуатацiю технiки, вiльних складських примiщень та територiї пiдприємства фiзичним i юридичним особам. Несприятливе фiнансове становище i в iнших пiдприємствах галузi, якi теж знаходяться в пошуку альтернативних видiв дiяльностi, щоб пiдтримати свою платоспроможнiсть та запобiгти банкрутству. 
 Основними споживачами послуг є  пiдриємства-юридичнi  особи та приватнi пiдприємцi мiста Вiнницi, а також юридичнi особи iнших мiст України. В 2023 роцi Товариством укладено договори оренди складських примiщень та iнших основних засобiв з юридичними особами:
ТОВ "ГРЕКО ТРЕЙД", м.Вiнниця, вул.Гонти, 30  -  сума договору оренди - 3 500,00 грн. в мiсяць; 
ТОВ "ГРЕКО ГРУП",  м.Вiнниця, вул.Гонти, 35  - сума договору оренди -     4 000,00 грн.;
ТОВ "Вiнторгплит", м.Вiнниця, вул.Айвазовського, 2 - сума договору  -     42 900,00 грн.; 
ТОВ " Вiнницький завод нестандартного обладнання", м.Вiнниця, вул.Айвазовського, 2 -  сума договору - 27 620,00 грн.; 
ТОВ "Еко Захист", м.Житомир, вул.Кафедральна, 4А - сума договору  -   25 870,00 грн.;
ТОВ "Альфагаз", м.Днiпро, вул.Панiкахи, 2 корп.10, оф.38 - сума договору  -  16 500,00 грн.;
ФОП Слюсар, м .Вiнниця, вул. Хмельницьке шосе,122А/84 -   5000,00 грн. та  iн. 
  В звiтному роцi надавались послуги по складуванню та зберiганню мiнеральних добрив на 1 606,2 тис.грн., а саме:
ПрАТ "Полонське пiдприємство "Агрохiм", м.Полонне Хмельницької обл., вул.Залiзнична, 131 - 65,5 тис.грн.;
ТОВ "ФРI-СIСТЕМ", м.Київ, вул.Євгена Сверстюка, 11 корп. А, оф.501 - 1 176,3 тис. грн.;
ТОВ "Хiмiчна трейдингова компанiя", м.Київ, вул.Предславинська,35, нежилi примiщення, корп.12-13 - 320,3 тис.грн.;
ТОВ "Агрокооп", м.Київ, вул.Євгена Сверстюка, 11корп.А оф.517 - 44,1 тис.грн. та iн.
   Спрогнозувати доходи вiд здачi примiщень та технiки в  оренду на перспективу  практично неможливо, так як пропозицiї на ринку таких послуг значно перевищують попит i в  цьому мiститься значна доля ризику. Запобiгти такiй ризиковiй ситуацiї можливо тiльки за рахунок гнучкої цiнової полiтики та зручних експлуатацiйних характеристик об`єктiв оренди. З цiєю метою  за рахунок власних коштiв ПрАТ проводився поточний ремонт та модернiзацiя складських примiщень i технiки, впорядкування територiї, на якiй розташоване пiдприємство. На даний час здавання основних засобiв в оперативну оренду є найбiльш перспективним видом дiяльностi за вiдсутностi iнших шляхiв та джерел для надання послуг i отримання надходжень для пiдтримки дiяльностi Товариства. Дiяльнiсть ПрАТ "Агромашкомплект" не залежить вiд сезонних змiн. Новi технологiї не впроваджувались за браком фiнансування.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	6 127,8	7 712,1	0	0	6 127,8	7 712,1	
  будівлі та споруди	5 920,3	7 522,6	0	0	5 920,3	7 522,6	
  машини та обладнання	82,8	77,8	0	0	82,8	77,8	
  транспортні засоби	46,4	39,4	0	0	46,4	39,4	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	78,3	72,3	0	0	78,3	72,3	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	6 127,8	7 712,1	0	0	6 127,8	7 712,1	
Додаткова інформація	 Термiни корисного використання груп основних засобiв наступний: будiвлi та споруди - 25-50 рокiв; машини та обладнання - 12-15 рокiв; транспортнi засоби - 5-10 рокiв, iншi основнi засоби (iнструменти, прилади та iнвентар) - 4-10 рокiв. Термiн корисного використання основних засобiв може переглядатися щорiчно за наслiдками рiчної iнвентаризацiї. Основнi засоби за кожною основною групою використовувались за своїм прямим призначенням. Первiсна вартiсть основних засобiв - 35716,8 тис.грн., залишкова вартiсть - 7712,1,8 тис.грн., накопичена амортизацiя - 28004,7 тис.грн. Загальний ступiнь зносу 78,41 %, ступiнь використання 21,59 %. Придбання чи вiдчуження основних засобiв протягом року не здiйснювалось.
 В 2023 роцi  пiдприємством виконано значний обсяг робiт по ремонту  та модернiзацiї складських примiщень на суму 2 156,3 тис.грн. На змiну вартостi основних засобiв в поточному роцi вплинула i нарахована на них амортизацiя в сумi 572,0 тис.грн. Орендованими основними засобами Товариство не користується. Власнi примiщення, територiя та технiка здаються в оперативну оренду фiзичним та юридичним особам. Обмежень на використання основних засобiв немає. 	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	5 339,3	5 177,7	
Статутний капітал, тис.грн	819,3	819,3	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	819,3	819,3	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	15,34	15,82	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	103,1	127,2	
Висновок	 Висновок Розрахункова вартiсть чистих активiв (5339,3 тис.грн. ) бiльше скоригованого статутного капiталу (819.300 тис.грн. ). Це вiдповiдає вимогам статтi 155 п.3 Цивiльного кодексу України. Величина статутного капiталу вiдповiдає величинi статутного капiталу, розрахованому на кiнець року. 	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
вiдсутнi	31.12.2023	0	0	31.12.2023	
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
вiдсутнi	31.12.2023	0	0	31.12.2023	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
вiдсутнi	31.12.2023	0	0	31.12.2023	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
вiдсутнi	31.12.2023	0	0	31.12.2023	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
вiдсутнi	31.12.2023	0	0	31.12.2023	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
вiдсутнi	31.12.2023	0	0	31.12.2023	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
вiдсутнi	31.12.2023	0	X	31.12.2023	
Податкові зобов'язання	X	110,1	X	X	
вiдсутня	31.12.2023	110,1	X	31.12.2023	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	2 109,9	X	X	
вiдсутня	31.12.2023	2 109,9	X	31.12.2023	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	2 810,6	X	X	
	31.12.2023	2 810,6	X	31.12.2023	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	5 030,6	X	X	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., Голосiївський р-н, мiсто Київ, вул.Антоновича, буд. 51 оф 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.12.2019	
Міжміський код та телефон	044-287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов`язана з ними дiяльнiсть
84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформатизацiї	
Вид послуг, які надає особа	Оприлюднення регульованої iнформацiї вiд iменi учасникiв фондового ринку	

Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, Київська обл., Шевченкiвський р-н, мiсто Київ, вул.Тропiнiна, буд,7-Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АВ № 581322	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	19.09.2006	
Міжміський код та телефон	044-363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов`язана з ними дiяльнiсть
18.20 - Тиражування звуко-, вiдеозаписiв i дiяльнiсть програмного забезпечення
62.01 - Комп`ютерне програмування	
Вид послуг, які надає особа	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України" надає послуги щодо ведення депозитарного облiку та обслуговування обiгу емiсiйних цiнних паперiв товариства. Дiяльнiсть публiчного акцiонерного товариства "Нацiональний депозитарiй Украї	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, Київська обл., Голосiївський р-н, мiсто Київ, вул.Антоновича, буд.51 оф.1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.12.2019	
Міжміський код та телефон	044-287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов`язана з ними дiяльнiсть
84.13 - Регулювання та сприяння ефективному веденню економiчної дiяльностi
62.02 - Консультування з питань iнформатизацiї	
Вид послуг, які надає особа	Подання звiтностi до НКЦПФР вiд iменi учасника фондового ринку	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "ФIНАСТА"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	34762675	
Місцезнаходження	04050, Україна, Київська обл., Шевченкiвський р-н, мiсто Київ, вул.Глибочицька, буд.28	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АЕ № 263230	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	28.08.2013	
Міжміський код та телефон	044-361-38-08	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.12 - Посередництво за договорами по цiнних паперах та товарах
64.99 - Надання iнших фiнансових послуг (крiм страхування та пенсiйного забезпечення)
64.99 - Надання iнших фiнансових послуг (крiм страхування та пенсiйного забезпечення) н.в.i.у.	
Вид послуг, які надає особа	Iнша допомiжна дiяльнiсть у сферi фiнансових послуг, крiм страхування та пенсiйного забезпечення	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Акцiї простi iменнi	13/02/1/10	920 566	819 303,40	 Кожною простою акцiєю Товариства її власнику - акцiонеру надається однакова сукупнiсть прав, включаючи право на: 1) участь в управлiннi Товариством; 2) отримання дивiдендiв; 3) отримання у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi частини майна товариства; 4) отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть Товариства. Акцiонер - власник простих акцiй має переважне право на придбання акцiй у процесi їх приватного розмiщення в установленому законодавством порядку. Акцiонери можуть мати iншi права, передбаченi законодавством та Статутом. 8.1 Кожною простою iменною (голосуючою) акцiєю Товариства її власнику - акцiонеру надається однакова сукупнiсть прав, включаючи права на:
- участь в управлiннi Товариством;
- отримання дивiдендiв;
- отримання, у разi лiквiдацiї Товариства, частини майна або вартостi частини майна Товариства;
- отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть Товариства в порядку, передбаченому чинним законодавством та цим Статутом.
8.1.1 Для отримання iнформацiї про дiяльнiсть Товариства акцiонеру необхiдно направити до виконавчого органу Товариства iнформацiйний запит у письмовiй формi. У запитi повинно бути зазначено: прiзвище, iм'я, по батьковi - для фiзичної особи; повна назва та код за ЄДРПОУ - для юридичної особи; кiлькiсть акцiй, якими володiє акцiонер, та вiдсоток у статутному капiталi; змiст запиту; адреса, за якою має бути надана вiдповiдь; пiдпис. Запит юридичної особи складається на фiрмовому бланку, пiдписується керiвником i скрiплюється печаткою.
8.1.2 У разi, якщо надiсланий запит не вiдповiдає встановленим вимогам, Товариство має право не надавати вiдповiдну iнформацiю, про що письмово повiдомляє особi, яка надiслала запит.
8.1.3 Протягом 10 днiв з моменту надходження письмової вимоги Акцiонера, Виконавчий орган Товариства зобов'язаний надати йому завiренi копiї документiв, передбачених запитом та у межах, визначених чинним законодавством. За надання копiй документiв Товариство може встановлювати плату, розмiр якої не може перевищувати вартостi витрат на виготовлення копiй документiв та витрат, пов'язаних з пересиланням документiв поштою. 
8.1.4 Будь-який акцiонер, за умови повiдомлення Виконавчого органу Товариства не пiзнiше нiж за п'ять робочих днiв, має право на ознайомлення з документами, передбаченими законодавством, у примiщеннi Товариства за його мiсцезнаходженням у робочий час. Акцiонери, при ознайомленнi з документами про дiяльнiсть Товариства мають право робити виписки з наданих їм для ознайомлення документiв.
8.2  Одна проста акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на Загальних зборах  акцiонерiв, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування.
8.3 Акцiонери-власники простих акцiй Товариства можуть мати й iншi права, передбаченi законодавством України.
8.4 Акцiонери зобов'язанi:
- дотримуватися Статуту, iнших внутрiшнiх документiв Товариства;
- виконувати рiшення Загальних зборiв акцiонерiв, iнших органiв управлiння Товариства;
-  виконувати свої зобов'язання перед Товариством, у тому числi пов'язанi з майновою участю;
- оплачувати акцiї у розмiрi, в порядку та засобами, що передбаченi цим Статутом;
- не розголошувати комерцiйну таємницю та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства.
8.5 Акцiонери можуть також мати iншi обов'язки, встановленi законодавством України.
8.6 В разi лiквiдацiї Товариства майно, передане акцiонером Товариству у користування, повертається акцiонеру в натуральнiй формi без додаткової винагороди за користування таким майном.	 Публiчної пропозицiї та/або допуску до торгiв на фондовiй бiржi в частинi включення до бiржового реєстру немає.	 В Балансi Товариства викупленi та нерозмiщенi власнi акцiї не облiковуються.	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
01.06.2010	13/02/1/10	Вiнницьке територiальне управлiння ДКЦПФР	UA4000072805	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,89	920 566	819 303,74	100	
Додаткова інформація	 На кiнець звiтного року Статутний капiтал ПрАТ "Агромашкомплект" складав 819 303,74 грн. Товариством випущено в обiг 920 566 штук простих iменних акцiй номiнальною вартiстю 0,89 грн. Форма iснування- електронна. Випуск акцiй зареєстровано Вiнницьким територiальним управлiнням Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку 01 червня 2010 року за № 13/02/1/10.
Протягом звiтного року торгiвля акцiями Товариства на внутрiшнiх та зовнiшнiх ринках цiнних паперiв не здiйснювалась, лiстингу/делiстингу цiнних паперiв Товариства на фондових бiржах не вiдбувалось, цiннi папери додаткової емiсiї не випускались. Власнi акцiї Товариством не придбавались та не продавались. Будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента вiдсутнi.
Станом на 31.12.2023 року кiлькiсть голосуючих цiнних паперiв складала 790 562 простих iменних акцiї або 85.8778 вiдсоткiв зареєстрованого випуску цiнних паперiв. Будь-якi обмеження прав голосу за голосуючими акцiями вiдсутнi.
Облiгацiї, борговi, iншi цiннi папери та похiднi цiнних паперiв Товариством не емiтувались.

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
01.06.2010	13/02/1/10	UA4000072805	920 566	819 303,74	790 562	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження:  Обмеження стосуються власникiв цiнних паперiв, якi не уклали персонального договору з депозитарною установою та право голосу яких обмежено згiдно пункту 10 роздiлу VI Закону України "Про депозитарну систему України". Такi акцiонери мають право пiсля 11.10.2014 року бути зареєстрованими та присутнiми  на Загальних зборах акцiонерiв без видачi бюлетеня для голосування. Голосуючi акцiї, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано iншiй особi, вiдсутнi. Iнших обмежень прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на Загальних зборах акцiонерiв Товариства немає.	

III. Фінансова інформація
2. Річна фінансова звітність
http://amk.vn.ua

4. Твердження щодо річної інформації
 Директор Приватного акцiонерного товариства "Агромашкомплект" Очеретний В.А. стверджує, що, наскiльки йому вiдомо, рiчна фiнансова звiтнiсть Товариства за 2023 рiк пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, якi регламентуються Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки Емiтента, а також про те, що Звiт керiвництва включає достовiрне i об'єктивне подання iнформацiї про розвиток та здiйснення господарської дiяльностi пiдприємства.
 Рiчна iнформацiя Емiтента цiнних паперiв за 2023 рiк затверджена рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв Товариства вiд  26 квiтня 2024 року протокол № 1. 

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
 До уваги акцiонерiв!
Приватне акцiонерне товариство "Агромашкомплект" повiдомляє, що в умовах дiї воєнного стану немає можливостi скликати Загальнi збори акцiонерiв в звичнiй очнiй форм, не наражаючи на небезпеку учасникiв зборiв. Наглядовою радою Товариства прийнято обгрунтоване рiшення не вiдмовлятись вiд проведення рiчних Загальних зборiв i проводити їх, до вiдмiни воєнного стану, виключно в дистанцiйнiй формi. Дистанцiйнi Загальнi збори не передбачають спiльної присутностi на них акцiонерiв (їх представникiв) та проводяться шляхом дистанцiйного заповнення бюлетенiв акцiонерами i надсилання їх до Товариства через депозитарну систему України у порядку, встановленому Нацiональною комiсiєю з цiнних паперiв та фондового ринку.
Протокол  Загальних зборiв  акцiонерiв складатимется  пiсля отримання вiд Центрального депозитарiю України зведених даних про голосування та розмiщатиметься на власному сайтi Товариства для  ознайомлення.  Адреса веб-сайту (власної веб-сторiнки) Товариства: http://amk.vn.ua
По питаннях здiйснення господарської дiяльностi можна звертатися за телефоном: (097) 249 4156, посадова особа, вiдповiдальна за порядок надання iнформацiї: Директор - Очеретний Вадим Анатолiйович. По питаннях роботи з акцiонерами звертатись за телефоном: (097) 199 0337, посадова особа, вiдповiдальна за порядок надання iнформацiї: Колiсник Лариса Миколаївна.
   Голова Наглядової ради ПрАТ "Агромашкомплект"                  Шолота Сергiй Васильович

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
 В звiтному роцi  звернення до акцiонерiв/учасникiв та iнших стрейкхолдерiв вiд керiвника ПрАТ "Агромашкомплект" не вiдбувалось.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
    У 2023 роцi внутрiшнi умови для розвитку вiтчизняної економiки вцiлому були вкрай несприятливими. Це пов'язано з нестабiльнiстю полiтичної ситуацiї в країнi. Виведення ворогом з ладу об`єктiв критичної iнфраструктури призвело до стрiмкого зростання цiн на енергоносiї та паливно-мастильнi матерiали, що в свою чергу призвело до зростання цiн на запаснi частини та матерiали. Незважаючи на несприятливi фактори в полiтицi та економiцi країни, пiдприємство продовжувало працювати i виконувати взятi на себе зобов'язання по наданню послуг згiдно укладених в звiтному роцi договорiв. Основним негативним ризиком прогнозу для економiчного розвитку є ведення повномасштабних бойових дiй на сходi та пiвднi України. Керiвництвом вживались усi необхiднi заходи для пiдтримки стабiльної дiяльностi Товариства в умовах кризової ситуацiї, що склалася в країнi. Однак наразi невiдомо, як буде у подальшому розвиватися ситуацiя в цiлому та, вiдповiдно, неможливо визначити, як затяжнi воєннi дiї можуть вплинути на результати дiяльностi та фiнансовий стан Товариства, на прогнозування бiльш детальних  перспективних планiв його розвитку, Всi цi питання можливо вирiшити тiльки пiсля остаточної перемоги над ворогом. В звiтному роцi Товариство здiйснювало господарську дiяльнiсть у сферi здачi в оперативну оренду власної нерухомостi: територiї, офiсних та сладських примiщень. Пропозицiя оренди офiсних та складських примiщень в межах мiста значно перевищує попит. В подальшому планується проводити поточний ремонт примiщень, що здаватимуться в оренду, щоб пiдтримувати їх в належному станi та отримувати основнi доходи вiд надання в оренду нерухомостi фiзичним та юридичним особам. Основною стратегiєю Товариства на поточний рiк є пiдтримка стабiльного фiнансового стану пiдприємства. На найближчий час пiдприємство планує продовжувати здiйснювати тi ж види дiяльностi, що i в звiтному роцi. Перспективнiсть подальшого розвитку емiтента залежить вiд законодавчих змiн, вона пов'язана iз забезпеченням прийняття та виконання адекватних управлiнських рiшень на державному рiвнi вiдповiдно до змiн зовнiшньої та внутрiшньої полiтики. Для Товариства необхiдним є розроблення та запровадження рацiональної економiчної полiтики розвитку з метою досягнення ефективних результатiв своєї дiяльностi та конкурентоспроможностi .

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
 Деривативи або iншi правочини щодо похiдних цiнних паперiв в звiтному роцi не укладались.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
  Завдання та полiтика емiтента щодо управлiння фiнансовими ризиками передбачає здiйснення таких основних заходiв: - iдентифiкацiя окремих видiв ризикiв, пов'язаних з фiнансовою дiяльнiстю пiдприємства. Процес iдентифiкацiї окремих видiв фiнансових ризикiв передбачає видiлення систематичних та несистематичних видiв ризикiв, що характернi для господарської дiяльностi пiдприємства, а також формування загального портфеля фiнансових ризикiв, пов'язаних з дiяльнiстю пiдприємства; - оцiнка широти i достовiрностi iнформацiї, необхiдної для визначення рiвня фiнансових ризикiв; - визначення розмiру можливих фiнансових втрат при настаннi ризикової подiї за окремими видами фiнансових ризикiв. Розмiр можливих фiнансових втрат визначається характером здiйснюваних фiнансових операцiй, обсягом задiяних в них активiв (капiталу) та максимальним рiвнем амплiтуди коливання доходiв при вiдповiдних видах фiнансових ризикiв. Для Емiтента одним з iнструментiв нейтралiзацiї наслiдкiв настання ризикiв є використання для цих цiлей резервного капiталу, що призначений для покриття можливих збиткiв. Згiдно Закону України "Про акцiонернi товариства" та Статуту Емiтента формується резервний капiтал у розмiрi не менш як 15 % статутного капiталу пiдприємства. Розмiр щорiчних вiдрахувань до резервного капiталу не може бути меншим 5 % суми чистого прибутку пiдприємства. В зв`язку з незначними прибутками вiдрахування до резервного капiталу в 2023 роцi не здiйснювались.
 Емiтент у звiтному роцi не використовував страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї та хеджування як метод страхування цiнового та iнших ризикiв.
Службу внутрiшнього контролю та управлiння ризиками на пiдприємствi не створено. Спецiального документу, яким би описувалися характеристики систем внутрiшнього контролю та управлiння ризиками в Товариствi немає. Проте, при здiйсненнi внутрiшнього контролю використовуються рiзнi методи щодо попередження фiнансових ризикiв, вони включають в себе такi елементи, як:
1) бухгалтерський фiнансовий облiк (iнвентаризацiя i документацiя, рахунки i подвiйний запис);
2) бухгалтерський управлiнський облiк (розподiл обов'язкiв, нормування витрат);
3) аудит, контроль (перевiрка  документiв, перевiрка вiрностi арифметичних розрахункiв, перевiрка дотримання правил облiку окремих господарських операцiй, iнвентаризацiя, усне опитування персоналу, пiдтвердження i простежування).
Всi  перерахованi  вище  методи  становлять  єдину  систему  i  використовуються з метою управлiння фiнансовими ризиками пiдприємства. 

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
 Основнi фiнансовi iнструменти пiдприємства, якi несуть в собi фiнансовi ризики, включають грошовi кошти, дебiторську заборгованiсть, кредиторську заборгованiсть та пiддаються наступним фiнансовим ризикам:
 Ринковий ризик: змiни на ринку можуть iстотно вплинути на активи/зобов'язання. Ринковий ризик складається з ризику процентної ставки i цiнового ризику. Ризик процентної ставки не був актуальним i не контролювався в 2023 роцi -Товариство не користувалось кредитами банкiвських установ. Цiновий ризик в умовах нестiйкої внутрiшньої полiтики та неконтрольованого зростання цiн на енергоносiї i матерiали знаходиться пiд постiйним контролем спецiалiстiв пiдприємства.  
 Ризик втрати лiквiдностi: товариство може не виконати своїх зобов'язань з причини недостатностi (дефiциту) обiгових коштiв; тож за певних несприятливих обставин, може бути змушене продати свої активи за бiльш низькою цiною, нiж їхня справедлива вартiсть, з метою погашення зобов'язань.Товариство перiодично проводить монiторинг показникiв лiквiдностi та вживає заходiв для запобiгання зниження встановлених показникiв лiквiдностi. Пiдприємство здiйснює контроль лiквiдностi шляхом планування поточної лiквiдностi. Товариство аналiзує термiни платежiв, якi пов'язанi з дебiторською заборгованiстю та iншими фiнансовими активами, а також прогнознi потоки грошових коштiв вiд операцiйної дiяльностi.
 Крiм зазначених вище, суттєвий вплив на дiяльнiсть Товариства можуть мати такi зовнiшнi ризики, як нестабiльнiсть, суперечливiсть законодавства; непередбаченi дiї державних органiв; нестабiльнiсть економiчної (фiнансової, податкової, внутрiшньоекономiчної i iн.) полiтики; непередбачена змiна кон'юнктури внутрiшнього i зовнiшнього ринку; непередбаченi дiї конкурентiв, а також форс-мажорнi обставини.
 Товариство приймає рiшення з мiнiмiзацiї ризикiв, спираючись на власнi знання та досвiд, застосовуючи наявнi ресурси та можливостi. 

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	 3.1 Метою дiяльностi Товариства є: одержання прибутку для задоволення соцiально-економiчних потреб акцiонерiв та трудового колективу Товариства, запровадження сучасних технологiй, форм органiзацiї виробництва, залучення iнвестицiй (в тому числi iноземних), здiйснення виробничої та комерцiйної дiяльностi з метою задоволення суспiльних потреб у заготiвельнiй дiяльностi, реалiзацiї продукцiї шляхом найбiльш ефективного використання майна Акцiонерного товариства.    	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	 8.1 Кожною простою iменною (голосуючою) акцiєю Товариства її власнику - акцiонеру надається однакова сукупнiсть прав, включаючи права на:
- участь в управлiннi Товариством;
- отримання дивiдендiв;
- отримання, у разi лiквiдацiї Товариства, частини майна або вартостi частини майна Товариства;
- отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть Товариства в порядку, передбаченому чинним законодавством та цим Статутом.
8.1.1 Для отримання iнформацiї про дiяльнiсть Товариства акцiонеру необхiдно направити до виконавчого органу Товариства iнформацiйний запит у письмовiй формi. У запитi повинно бути зазначено: прiзвище, iм'я, по батьковi - для фiзичної особи; повна назва та код за ЄДРПОУ - для юридичної особи; кiлькiсть акцiй, якими володiє акцiонер, та вiдсоток у статутному капiталi; змiст запиту; адреса, за якою має бути надана вiдповiдь; пiдпис. Запит юридичної особи складається на фiрмовому бланку, пiдписується керiвником i скрiплюється печаткою.
8.1.2 У разi, якщо надiсланий запит не вiдповiдає встановленим вимогам, Товариство має право не надавати вiдповiдну iнформацiю, про що письмово повiдомляє особi, яка надiслала запит.
8.1.3 Протягом 10 днiв з моменту надходження письмової вимоги Акцiонера, Виконавчий орган Товариства зобов'язаний надати йому завiренi копiї документiв, передбачених запитом та у межах, визначених чинним законодавством. За надання копiй документiв Товариство може встановлювати плату, розмiр якої не може перевищувати вартостi витрат на виготовлення копiй документiв та витрат, пов'язаних з пересиланням документiв поштою. 
8.1.4 Будь-який акцiонер, за умови повiдомлення Виконавчого органу Товариства не пiзнiше нiж за п'ять робочих днiв, має право на ознайомлення з документами, передбаченими законодавством, у примiщеннi Товариства за його мiсцезнаходженням у робочий час. Акцiонери, при ознайомленнi з документами про дiяльнiсть Товариства мають право робити виписки з наданих їм для ознайомлення документiв.
8.2  Одна проста акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на Загальних зборах  акцiонерiв, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування.
8.3 Акцiонери-власники простих акцiй Товариства можуть мати й iншi права, передбаченi законодавством України.
	
Права міноритарних акціонерів	так	 Всi акцiонери Товариства, в тому числi i мiноритарнi, мають однаковi права:
8.1 Кожною простою iменною (голосуючою) акцiєю Товариства її власнику - акцiонеру надається однакова сукупнiсть прав, включаючи права на:
- участь в управлiннi Товариством;
- отримання дивiдендiв;
- отримання, у разi лiквiдацiї Товариства, частини майна або вартостi частини майна Товариства;
- отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть Товариства в порядку, передбаченому чинним законодавством та цим Статутом.
	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	так	 10.9 Про проведення Загальних зборiв Товариство зобов'язане:
10.9.1 Надiслати Письмове повiдомлення про проведення Загальних зборiв акцiонерiв Товариства та Проект порядку денного кожному акцiонеру, зазначеному в перелiку акцiонерiв, складеному в порядку, встановленому законодавством про Депозитарну систему України, на дату, визначену Наглядовою радою, а в разi скликання позачергових Загальних зборiв на вимогу акцiонерiв,- акцiонерами, якi цього вимагають.
 10.9.2 Розмiстити на Власнiй веб-сторiнцi в мережi Iнтернет,  iнформацiю: Текст повiдомлення з Проектом порядку денного та Проект рiшення з питань Порядку денного.
10.9.3 Розмiстити  у Загальнодоступнiй iнформацiйнiй базi даних Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку, iнформацiю: Текст повiдомлення з Проектом порядку денного та Проект рiшення з питань Порядку денного.
10.10 Дiї передбаченi Пунктом 10.9.1-10.9.3   Товариство забезпечує:
-  не пiзнiше нiж за 30 днiв до дати  проведення  рiчних Загальних зборiв;
- протягом 45 днiв, з дати отримання Товариством вимоги про  скликання позачергових Загальних зборiв  у випадках, передбачених ст. 47 Закону України "Про акцiонернi товариства",  але  не пiзнiше нiж за 15 днiв до дати їх проведення.
 10.16 Акцiонер  до проведення зборiв за запитом має можливiсть в порядку, цим Статутом,  ознайомитися  з проектом (проектами) рiшення з питань порядку денного.   	
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	так	 10.17 Кожний акцiонер має право внести пропозицiї щодо питань, включених до проекту порядку денного Загальних зборiв акцiонерiв Товариства, а також щодо нових кандидатiв до складу органiв Товариства, кiлькiсть яких не може перевищувати кiлькiсного складу кожного з органiв.
10.18 Пропозицiї вносяться не пiзнiше нiж за 20 днiв до дати проведення Загальних зборiв акцiонерiв Товариства, а щодо кандидатiв до складу органiв Товариства - не пiзнiше нiж за сiм днiв до дати проведення Загальних зборiв. Пропозицiї щодо кандидатiв у члени Наглядової ради Товариства мають мiстити iнформацiю про те, чи є запропонований кандидат представником акцiонера (акцiонерiв)  або про те, що кандидат пропонується на посаду члена Наглядової ради.
10.19 Iнформацiя, визначена у пропозицiях щодо членiв Наглядової ради  Товариства, обов'язково включається
10.20У разi подання акцiонером пропозицiї до проекту порядку денного Загальних зборiв щодо дострокового припинення повноважень Виконавчого органу  одночасно обов'язково подається пропозицiя щодо кандидатури для обрання Виконавчого органу або призначення особи, яка тимчасово здiйснюватиме його повноваження.
	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	так	 Дистанцiйнi Загальнi збори не передбачають спiльної присутностi на них акцiонерiв
(їх представникiв) та проводяться шляхом дистанцiйного заповнення бюлетенiв акцiонерами i надсилання їх до Товариства через депозитарну систему України у порядку, встановленому Нацiональною комiсiєю з цiнних паперiв та фондового ринку.
	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	так	 10.7 У  Загальних  зборах  акцiонерного Товариства можуть брати участь особи,  включенi до перелiку акцiонерiв, якi мають право на таку   участь,   або  їх  представники.  На  загальних  зборах  за запрошенням особи,  яка скликає загальнi збори,  також можуть бути присутнi   представник   аудитора  Товариства  та  посадовi  особи Товариства  незалежно вiд володiння ними акцiями цього Товариства, представник  органу, який вiдповiдно до статуту представляє  права та iнтереси трудового колективу.  	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	так	 Будь-який акцiонер має право виступити в дебатах, подавши Секретарю Загальних зборiв вiдповiдну письмову заяву. Заяви реєструються за часом їх надходження та передаються Головi Загальних зборiв. Зазначенi заяви приймаються до закiнчення обговорення вiдповiдного питання порядку денного. Акцiонер може в будь-який час вiдмовитися вiд виступу в дебатах. Акцiонер може виступати тiльки з питання, яке обговорюється. Голова загальних зборiв може прийняти рiшення про надання слова без письмової заяви в рамках часу, вiдведеного регламентом. 
Питання ставляться доповiдачам та спiвдоповiдачам в уснiй або письмовiй формi (способом надання записок головi загальних зборiв). Питання мають бути сформульованi коротко та чiтко i не мiстити оцiнки доповiдi (спiвдоповiдi) 
	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	так	 Детальний регламент проведення Загальних зборiв визначається Наглядовою радою Товариства в процесi пiдготовки до проведення зборiв i конкретизується в залежностi вiд обсягу питань, якi будуть розглядатись на зборах.	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	ні	 10.52  Протокол  Загальних зборiв  акцiонерiв  Товариства складається протягом 10 днiв з моменту закриття  Загальних  зборiв або пiсля дати отримання вiд Центрального депозитарiю зведених даних про голосування за всiма депозитарними установами ( у разi проведення дистанцiйних Загальних зборiв) та пiдписується Головуючим i Секретарем Загальних зборiв.      	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	 http://amk.vn.ua	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	так	 Спецiальна полiтика взаємодiї Товариства з акцiонерами не застосовувалась.Взаємовiдносини мiж акцiонерами та емiтентом носять довiльний конструктивний характер заснований на порядностi, прозоростi та дотриманнi етичних норм дiлового спiлкування.	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	так	 Функцiї з питань взаємодiї з акцiонерами/iнвесторами покладено на Голову Наглядової ради та вiдповiдального працiвника емiтента, який вiдповiдає на запити акцiонерiв та надає можливiсть мiноритарним акцiонерам володiти оперативною iнформацiєю стосовно дiяльностi емiтента.	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні	 Остаточне рiшення про схвалення або вiдхилення пропозицiй щодо поглинання приймається Наглядовою радою та затверджується Загальними зборами акцiонерного товариства.	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні	 Наглядовою радою емiтента не  затверджувалась та не розкривалась полiтика взаємодiїї зi стейкхолдерами.	
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	ні	 Перелiк своїх стейкхолдерiв не визначався за вiдсутностi потреби: налагодження взаємодiї у вирiшеннi будь-яких питань фiнансово-господарської дiяльностi  Товариства здiйснюється безпосередньо складом Наглядової ради.	
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні	 Звiт щодо аспектiв взаємодiї зi стейкхолдерами не складався та не розкривався.	
3. Наглядова рада	
Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у більш ніж 3 інших юридичних особах	так	 Члени Наглядової ради Товариства не входять до складу наглядових рад iнших юридичних осiб.	
Особа веде облік відвідування засідань наглядової ради та її комітетів	ні	 Товариство не веде облiку вiдвiдувань засiдань Наглядової ради.	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають і пояснюють обов'язок членів наглядової ради сумлінно виконувати свої функції і дотримуватися принципу лояльності стосовно особи	так	 Члени Наглядової ради зобов'язанi: 
-  дiяти в iнтересах Товариства, добросовiсно, розумно та не перевищувати своїх повноважень. Обов'язок дiяти добросовiсно i розумно означає необхiднiсть проявляти сумлiннiсть, обачливiсть та належну обережнiсть, якi були б у особи на такiй посадi за подiбних обставин; 
- керуватися у своїй дiяльностi чинним законодавством України, Статутом Товариства, Положенням про Наглядову раду, iншими внутрiшнiми документами Товариства. 
- виконувати рiшення, прийнятi Загальними зборами акцiонерiв та Наглядовою радою Товариства; 
	
Наглядовій раді та її членам забезпечена можливість доступу до будь-якої інформації, яка необхідна їй для ефективного виконання обов'язків	так	 11.4  Посадовi    особи    органiв    акцiонерного    Товариства забезпечують  членам Наглядової ради доступ до iнформацiї в межах, передбачених Законом України "Про акцiонернi товариства" та статутом Товариства.  	
Наглядова рада регулярно оцінює результати діяльності особи та виконавчого органу відповідно до цілей особи	так	 Оцiнка результатiв дiяльностi Товариства та його Виконавчого органу проводиться на засiданнях Наглядової ради та на Загальних зборах акцiонерiв Товариства.	
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управління особою, у тому числі у питання, які належать до сфери відповідальності виконавчого органу, крім як у випадках надзвичайних обставин, які визначені належним чином	ні	 Члени Наглядової ради мають право вимагати скликання позачергового засiдання Наглядової ради Товариства у випадку виявлення порушень в дiяльностi Виконавчого органу.
До виключної компетенцiї Наглядової ради входить прийняття  рiшення  про  вiдсторонення  Виконавчого  органу  вiд  здiйснення повноважень та обрання особи, яка  тимчасово здiйснюватиме  повноваження  Виконавчого органу.
	
Розмір і навички членів наглядової ради відповідають потребам особи, її розміру та ступеню складності її діяльності	так	 Наглядова рада Товариства складається з 3-х осiб, Одна особа є працiвником Товариства.Навички та квалiфiкацiя членiв Наглядової ради вiдповiдають потребам пiдприємства.	
Наглядовою радою визначені і регулярно переглядаються кваліфікаційні вимоги до кандидатів у члени наглядової ради	так	 Для роботи в  Наглядовiй радi член Наглядової ради має володiти вiдповiдними спецiальними знаннями. 
Квалiфiкацiйнi  вимоги до кандидатiв у члени Наглядової ради переглядаються у вiдповiдностi з потребами пiдприємства.
	
Відбір та призначення членів наглядової ради відбувається на основі професійних якостей, досягнень і відповідності кандидатів конкретним критеріям, а також з урахуванням необхідності періодичного оновлення складу	так	 До складу Наглядової ради Товариства входить 3 особи. Термiн дiї їх повноважень - 3 роки.
11.6.1 Члени Наглядової ради  Товариства обираються акцiонерами пiд час проведення Загальних зборiв. Особи, обранi членами Наглядової ради, можуть переобиратися необмежену кiлькiсть разiв.
11.6.2 Членом Наглядової ради  Товариства може бути лише фiзична особа. До складу Наглядової ради обираються акцiонери або особи, якi представляють їхнi iнтереси (далi - Представники акцiонерiв) Член Наглядової ради не може бути одночасно членом Виконавчого органу .
	
В особі наявна формалізована процедура перевірки кандидатів у члени наглядової ради, яка зокрема включає перевірку добропорядності, наявності конфлікту інтересів, компетентності, навичок і досвіду кандидата	так	 Члени Наглядової ради зобов`язанi:
- дотримуватися встановлених в Товариствi правил та процедур щодо укладання правочинiв, у вчиненнi яких є заiнтересованiсть (конфлiкт iнтересiв); 
- дотримуватися всiх встановлених в Товариствi правил, пов'язаних iз режимом обiгу, безпеки та збереження iнформацiї з обмеженим доступом. Не розголошувати конфiденцiйну та iнсайдерську iнформацiю, яка стала вiдомою у зв'язку iз виконанням функцiй члена Наглядової ради, особам, якi не мають доступу до такої iнформацiї, а також використовувати її у своїх iнтересах або в iнтересах третiх осiб.
	
Процедура відбору передбачає можливість залучення зовнішніх радників та/або процес відкритого пошуку	ні	 Процедура вiдбору кандидатiв до складу Наглядової ради Товариством не застосовується.	
Наглядова рада розробляє плани наступництва для членів наглядової ради та виконавчого органу	ні	 Плани наступництва для членiв Наглядової ради та Виконавчого органу не розроблялись.	
Наглядовою радою затверджено політику щодо різноманіття складу наглядової ради та виконавчого органу	ні	 Полiтика щодо рiзноманiття складу Наглядової ради та Виконавчого органу не затверджувалась та не застосовувалась. 	
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу наглядової ради	ні	 Такий пiдхiд до формування складу Наглядової ради у Товариствi не застосовується.	
Незалежні члени наглядової ради становлять не менше половини від її загального складу	так	 Незалежнi члени Наглядової ради становлять бiльше половини її кiлькiсного складу.	
Члени наглядової ради проходять вступний тренінг після їх обрання, який серед іншого покриває:
а) обов'язки, функції і сфери відповідальності членів наглядової ради;
б) незалежність, включаючи незалежність мислення;
в) порядок роботи наглядової ради;
г) питання відповідальності;
ґ) питання стратегії особи;
д) політики особи, включаючи питання етики, конфлікту інтересів та запобігання корупції;
е) питання звітності та систем контролю, включаючи внутрішній та зовнішній аудит;
є) роль комітетів наглядової ради	ні	 Вступний тренiнг проводиться Головою Наглядової ради на першому засiданнi новообраного складу Наглядової ради Товариства з метою визначення прав та обов`язкiв членiв Наглядової ради, порядку роботи, вiдповiдальностi та визначення стратегiї пiдприємства.	
Наглядова рада розробляє план навчання, який визначає, з яких питань необхідно пройти додаткове навчання її членам	так	 План навчання розробляється та контролюється Головою Наглядової ради.	
Голову наглядової ради обрано серед незалежних членів	так	 Голова Наглядової ради не є працiвником Товариства.	
Голові наглядової ради забезпечено можливість для комунікації з акціонерами, у тому числі мажоритарними	так	  Голова Наглядової ради має необмежену можливiсть для комунiкацiї як з мажоритарними, так i з мiноритарними акцiонерами Товариства. Всi акцiонери Товариства мають рiвнi права i вiльний доступ до iнформацiї за винятком конфiденцiйної. Комунiкацiя з акцiонерами базується на принципах ефективної взаємодiї, забезпечення iнформацiйної та фiнансової прозоростi, дотримання етичних норм дiлової поведiнки, дотримання усiх норм дiючого законодавства та внутрiшнiх нормативних актiв Товариства.	
Функції голови наглядової ради визначаються у внутрішніх документах особи	так	 Функцiї Голови Наглядової ради визначаються Положенням про Наглядову раду ПрАТ "Агромашкомплект".	
Створена посада та призначено корпоративного секретаря	ні	 Посада корпоративного секретаря в ПрАТ "Агромашкомплект" вiдсутня. Функцiї корпоративного секретаря покладено на  вiдповiдального працiвника Товариства. 	
1) комітети наглядової ради	
Наглядовою радою створено комітети та затверджені внутрішні документи, які регулюють їх діяльність	ні	 Комiтети у складi Наглядової ради не створювались.	
Комітет з питань аудиту складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання у сфері фінансів, галузевий досвід та досвід з питань бухгалтерського обліку, аудиту, контролю та управлінням ризиками	ні	 Комiтети у складi Наглядової ради не створювались.	
Члени комітету з питань аудиту не входять до складу інших комітетів наглядової ради	ні	 Комiтети у складi Наглядової ради не створювались.	
Комітет з призначень складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання в галузі управління людськими ресурсами і навичками пошуку професіоналів до складу наглядової ради і виконавчого органу	ні	 Комiтети у складi Наглядової ради не створювались.	
Комітет з питань винагороди складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання щодо практик визначення винагороди та заохочення до ефективного виконання обов'язків	ні	 Комiтети у складi Наглядової ради не створювались.	
Більшість комітету з питань ризиків становлять незалежні члени	ні	 Комiтети у складi Наглядової ради не створювались.	
4. Виконавчий орган	
Виконавчий орган розробляє стратегію особи, яка затверджується рішенням Наглядової ради	ні	 Виконавчий орган є одноосiбним (Директор), який здiйснює керiвництво  поточною дiяльнiстю Товариства та органiзовує  виконання  рiшень Загальних зборiв  акцiонерiв  i Наглядової ради  Товариства.                                  	
Наглядова рада визначає ключові показники ефективності Виконавчому органу для відстеження прогресу у досягненні цілей особи	так	 До компетенцiї Директора належить вирiшення всiх питань, пов'язаних з керiвництвом поточною дiяльнiстю Товариства, крiм питань, що належать до виключної компетенцiї Загальних Зборiв та Наглядової Ради.	
Виконавчий орган регулярно звітує Наглядовій раді про прогрес у впровадженні стратегії особи 	так	 12.4 Директор пiдзвiтний  Загальним Зборам i Наглядовiй радi, органiзовує виконання їх рiшень. Директор дiє вiд iменi Товариства у межах, встановлених Статутом та чинним законодавством України. Пiсля прийняття Загальними зборами, Наглядовою радою, Головою Наглядової ради рiшень, вiднесених до їх компетенцiї, Директор  має право вiд iменi Товариства вчиняти вiдповiднi дiї, укладати договори (правочини), спрямованi на виконання цих рiшень. Про виконання  вищевказаних дiй Директор Товариства звiтує Головi Наглядової ради.
Для отримання згоди на вчинення дiй, що потребують погодження Наглядової ради та/або Загальних Зборiв Товариства вiдповiдно до цього Статуту, Директор письмово повiдомляє Голову Наглядової ради про питання, що потребує отримання такої згоди, та направляє проект договору чи iншого документу, укладення чи прийняття якого потребує погодження Наглядової ради та/або Загальних Зборiв. Право на вчинення дiй, що потребують погодження Наглядової ради та/або Загальних Зборiв, Директор отримує пiсля отримання вiдповiдного протоколу засiдання Наглядової ради або Загальних Зборiв .
На вимогу органiв Товариства та посадових осiб Товариства Директор зобов'язаний надати можливiсть ознайомитися з iнформацiєю про дiяльнiсть Товариства у межах, необхiдних для виконання їх функцiй, передбачених Статутом.
	
Виконавчий орган інформує голову Наглядової ради про будь-які значні події, які сталися в період між засіданнями Наглядової ради	так	 У випадку виникнення нестандартних ситуацiй в перiод мiж засiданнями Наглядової ради, Директор зобов`язаний повiдомити про це Наглядову раду Товариства.	
Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	20.07.2023	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада Приватного акцiонерного товариства "Агромашкомплект"	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
1.Звiт Виконавчого органу про пiдсумки дiяльностi Товариства за 2022 рiк та затвердження заходiв за результатами його розгляду. Прийнято рiшення: Затвердити Звiт Виконавчого органу про пiдсумки дiяльностi Товариства за 2022 рiк.
2 Звiт Наглядової ради Товариства за 2022 рiк та затвердження заходiв за результатами його розгляду. Прийнято рiшення: Затвердити Звiт Наглядової ради Товариства за 2022 рiк. Визнати роботу Наглядової ради задовiльною.
3. Звiт Ревiзора Товариства за 2022 рiк та затвердження заходiв за результатами його розгляду. Прийнято рiшення: Затвердити звiт Ревiзора Товариства за 2022 рiк. Визнати роботу Ревiзора задовiльною.
4.Затвердження рiчного звiту Товариства та рiчної фiнансової звiтностi Товариства за 2022 рiк. Прийнято рiшення: Затвердити рiчний звiт Товариства та рiчну фiнансову звiтнiсть Товариства за 2022 рiк.
5. Визначення порядку розподiлу прибутку Товариства за 2022 рiк. Прийнято рiшення: Затвердити рiчний звiт Товариства та рiчну фiнансову звiтнiсть Товариства за 2022 рiк.
6. Прийняття рiшення про нарахування дивiдендiв за 2022 рiк. Прийнято рiшення: Дивiденди за 2022 рiк не нараховувати та не виплачувати.
7.Внесення змiн до Статуту Товариства шляхом викладення Статуту в новiй редакцiї. Прийнято рiшення: а) Шляхом викладення Статуту Товариства в новiй редакцiї, внести та затвердити змiни до Статуту пов'язанi iз  приведенням Статуту у вiдповiднiсть до Закону України "Про акцiонернi товариства" № 2465-IХ вiд 27липня 2022 року.
б) Доручити Головi Загальних зборiв пiдписати Статут ПрАТ "Агромашкомплект" в новiй редакцiї.
в) Доручити Виконавчому органу Товариства (директору) особисто забезпечити  в установленому законодавством порядку державну реєстрацiю Статуту Товариства в новiй редакцiї, затвердженiй рiшенням Загальних зборiв Товариства вiд 20.07.2023 року.
8.Внесення змiн до внутрiшнiх Положень Товариства шляхом викладення їх у новiй редакцiї, визначення осiб, якi уповноважуються на пiдписання внутрiшнiх Положень Товариства. Прийнято рiшення: а) Внести змiни до Положення про Наглядову раду ПрАТ " Агромашкомплект", Положення про Загальнi збори ПрАТ "Агромашкомплект" та затвердити їх в новiй редакцiї.
б) Доручити Головi Загальних зборiв акцiонерiв пiдписати нову редакцiю Положення про Наглядову раду, Положення про Загальнi збори ПрАТ "Агромашкомплект".
9.Прийняття рiшення про припинення повноважень Голови та членiв Наглядової ради Товариства. Прийнято рiшення: Припинити повноваження дiючих Голови i членiв Наглядової ради ПрАТ "Агромашкомплект" в зв'язку iз змiнами до Статуту Товариства.
10.Обрання членiв Наглядової ради Товариства. Прийнято рiшення: Обрати членами Наглядової ради Шолоту Сергiя Васильовича, Шолоту Ганну Антонiвну, Колiсник Ларису Миколаївну.
11.Затвердження  умов цивiльно-правових договорiв ( контрактiв),що укладатимуться з Головою та членами Наглядової ради, встановлення розмiру  їх винагороди, обрання особи, яка уповноважується на пiдписання договорiв(контрактiв) з Головою та членами Наглядової ради. Прийнято рiшення: а) Затвердити умови цивiльно-правових договорiв, що укладатимуться Товариством з обраними Головою та членами Наглядової ради ПрАТ "Агромашкомплект".
б) Уповноважити Виконавчий орган Товариства у встановленому законодавством України та Статутом Товариства порядку укласти та пiдписати вiд Товариства цивiльно-правовi договори з обраними Головою та членами Наглядової ради ПрАТ "Агромашкомплект".
в) Встановити виконання обов'язкiв Головою та членами Наглядової ради ПрАТ "Агромашкомплект" за цивiльно-правовими договорами на безоплатнiй основi.
12.Прийняття рiшення про припинення повноважень Ревiзора Товариства. Прийнято рiшення: Припинити повноваження дiючого Ревiзора ПрАТ "Агромашкомплект" без обрання нового у зв'язку iз внесенням змiн до Статуту Товариства та приведенням у вiдповiднiсть до Закону України "Про акцiонернi товариства".
13. Прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, якi можуть вчинятись Товариством протягом одного року з дати прийняття рiшення. Прийнято рiшення: Попередньо надати згоду Товариству на вчинення ,протягом не бiльше як одного року з дати прийняття рiшення, значних правочинiв, щодо кредитних угод (кредитних договорiв) укладених з банками та фiнансовими установами, договорiв про надання кредитної лiнiї, договорiв комiсiї, поворотної фiнансової допомоги i позики, договорiв безповоротної фiнансової допомоги, а також угод щодо розпорядження нерухомим та рухомим майном (продажу, придбання, оренди,(суборенди). 
Встановити граничну сукупну вартiсть цих правочинiв у розмiрi 50 000 000,00 (п'ятдесят мiльйонiв гривень 00 копiйок) грн.                       	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	 http://amk.vn.ua	

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	2	
з них очних:	2	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	 На засiданнях Наглядової ради розглядались питання про скликання та органiзацiю проведення рiчних Загальних зборiв ПрАТ "Агромашкомплект" та питання поточної господарської дiяльностi Товариства. Прийнято рiшення  призначити проведення рiчних Загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "Агромашкомплект" на 20 липня 2023 року. Органiзацiю зборiв провести за участю Нацiонального депозитарiю України у формi заочного голосування.	

Звіт ради
 В 2023 роцi Наглядова рада Приватного акцiонерного товариства "Агромашкомплект" здiйснювала свою дiяльнiсть у вiдповiдностi зi Статутом Товариства, Положенням про Наглядову раду та вимогами дiючого законодавства. Порушень прав акцiонерiв не вiдбувалость. Запитiв та скарг вiд акцiонерiв на адресу Товариства не поступало. В 2023 роцi Наглядовою радою Товариства проведено 2 засiдання, на яких вирiшувались питання про скликання рiчних Загальних зборiв акцiонерiв та питання поточної дiяльностi пiдприємства.

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Очеретний Вадим Анатолiйович,   01.01.2023 - 31.12.2023	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	 Виконавчий орган Товариства є одноосiбний - Директор. Виконавчий орган здiйснює управлiння поточною дiяльнiстю Товариства. До компетенцiї Виконавчого органу належить вирiшення всiх питань, пов'язаних з управлiнням поточною дiяльнiстю Товариства, крiм питань, що законодавством, цим Статутом або рiшення Загальних зборiв акцiонерiв вiднесенi до Виключної компетенцiї Загальних зборiв та Наглядової ради 
Прийнятi рiшення Директора в звiтному роцi направлялись на вирiшення всiх поточних проблем, що виникали в процесi виробництва та на забезпечення стабiльної роботи пiдприємства.
	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді	Посада заступника керiвника внутрiшнiми документами емiтента не передбачена.	
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника	У разi неможливостi виконання Директором своїх повноважень (вiдрядження, хвороба, вiдпустка тощо), його повноваження здiйснює виконуючий обов'язки Директора -  посадова особа Товариства, яка призначається наказом Директора iз зазначенням строку призначення. Згiдно наказу по Товариству № 4/к/тм вiд 31.10.2023 р. Директор перебував у вiдпустцi з 10.11.2023 р. по 16.11.2023 р. На перiод вiдсутностi Директора не було потреби у призначеннi виконуючого його обов`язки. Право першого пiдпису поточних документiв делеговано Головi Наглядової ради Товариства.	
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника	 В звiтному перiодi  не було потреби в заступництвi керiвника.	
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
 У 2023 роцi внутрiшнi умови для розвитку вiтчизняноїї економiки вцiлому були вкрай несприятливими. Це пов'язано з повномасштабним вторгненням росiйської армiї на територiю нашої держави та  введенням воєнного стану. Цiлеспрямованими намiрами агресора було знищення державностi, iдентичностi та економiки України.  Увесь час ворог атакує цивiльну iнфраструктуру, комунiкацiї, продовольчi та енергетичнi запаси. Деякi виробництва повнiстю знищенi, iншi- зазнали суттєих пошкоджень або повнiстю припинили дiяльнiсть. Росiя порушує правила ведення вiйни i масово чинить воєннi злочини проти мирного населення України. Не припиняються ракетнi обстрiли iнфраструктури Вiнниччини. Ведення активних воєнних дiй стало причиною  стрiмкого зростання цiн на енергоносiї, послаблення внутрiшнього та зовнiшнього попиту на послуги пiдприємства.  Основним негативним ризиком прогнозу для економiчного розвитку є ведення повномасштабних бойових дiй на сходi i пiвднi  України. Керiвництвом вживались усi необхiднi заходи для пiдтримки стабiльної дiяльностi Товариства в умовах кризової ситуацiї, що склалася в країнi. Однак наразi невiдомо, як буде у подальшому розвиватися ситуацiя в цiлому та, вiдповiдно, неможливо визначити, як затяжнi воєннi дiї можуть вплинути на результати дiяльностi та фiнансовий стан Товариства, на прогнозування бiльш детальних  перспективних планiв його розвитку, Всi цi питання можливо вирiшити тiльки пiсля остаточної перемоги над ворогом. В звiтному роцi основним видом дiяльностi Товариства  була здача в оперативну оренду власної нерухомостi. В 2023 роцi на модернiзацiю складських примiщень освоєно 2156,3 тис. грн. власних коштiв  пiдприємства. Пропозицiя оренди офiсних та складських примiщень в межах мiста значно перевищує попит. В подальшому планується проводити поточний ремонт примiщень, що здаватимуться в оренду, щоб пiдтримувати їх в належному станi та отримувати основнi доходи вiд надання в оренду нерухомостi фiзичним та юридичним особам. Основною стратегiєю Товариства на поточний рiк є пiдтримка стабiльного фiнансового стану пiдприємства. На найближчий час пiдприємство планує продовжувати здiйснювати тi ж види дiяльностi, що i в звiтному роцi. Перспективнiсть подальшого розвитку емiтента залежить вiд законодавчих змiн, вона пов'язана iз забезпеченням прийняття та виконання адекватних управлiнських рiшень на державному рiвнi вiдповiдно до змiн зовнiшньої та внутрiшньої полiтики. Для Товариства необхiдним є розроблення та запровадження рацiональної економiчної полiтики розвитку з метою досягнення ефективних результатiв своєї дiяльностi та конкурентоспроможностi .

 Незважаючи на нестабiльнiсть полiтичної та економiчної ситуацiї в країнi, пiдприємство продовжує працювати i виконувати взятi на себе зобов'язання.

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Шолота Сергiй Васильович			85,8778	85,8778	
Шолота Ганна Антонiвна			11,1501	11,1501	

Частина 10. Інформація щодо порядку призначення/звільнення посадових осіб (крім ради та виконавчого органу) особи
Ім'я посадової особи	РНОКПП	УНЗР	Назва посади, назва органу, який прийняв рішення про призначення посадової особи, дата та номер рішення	Опис ключових повноважень посадової особи	Порядок призначення та звільнення посадової особи	
Крижанiвська Любов Анатолiївна			 Головний бухгалтер ПрАТ "Агромашкомплект" призначена на посаду Наказом по Товариству  № 12 вiд 29.06.2001 року.	 Повноваження Головного бухгалтера визначаються Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", а також Посадовою струкцiєю Головного бухгалтера. До повноважень та обов'язкiв посадової особи як Головного бухгалтера вiдноситься органiзацiя i ведення бухгалтерського облiку на пiдприємствi. Обов'язками Головного бухгалтера є забезпечення ведення бухгалтерського облiку, дотримуючись єдиних методологiчних засад, встановлених законодавством України, з урахуванням особливостей дiяльностi пiдприємства i технологiї оброблення облiкових даних, органiзацiя контролю за вiдображенням на рахунках бухгалтерського облiку всiх господарських операцiй.	 Призначення та звiльнення посадової особи вiдбувається за розпорядженням (наказом) Директора Товариства.	

Частина 11. Інформація про винагороду членів виконавчого органу та/або ради особи
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Очеретний Вадим Анатолiйович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Директор	
Дата вступу на посаду	15.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 125455,66
Мають виплатити: 0
Прийнято рішення про виплату: 0	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 125455,66
Мають виплатити: 0
Прийнято рішення про виплату: 0	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 125455,66
Мають виплатити: 0
Прийнято рішення про виплату: 0	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 0
Мають виплатити: 0
Прийнято рішення про виплату: 0	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	 Змiнна частина винагороди Директору  в звiтному роцi не виплачувалась. 	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	 Винагорода або ж компенсацiї у разi звiльнення Директора виплачуватимуться у вiдповiдностi з умовами укладеного з ним цивiльно-правового договору (Контракту) та вимогами дiючого трудового законодавства.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	 Звiт про винагороду Директора на вебсайтi Товариства не оприлюднювався.	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:1,05

3) інформація щодо наявності у емітента відносин з іноземними державами зони ризику
Інформація щодо наявності в структурі власності емітента фізичних осіб, які мають громадянство іноземної держави зони ризику
Ім'я	Громадянство	Країна та населений пункт місця проживання	Кількість акцій товариства, що прямо чи опосередковано належать особі	
Орлянська Наталiя Петрiвна	Громадянка росiї	м.Майкоп, росiя	102	
Опис наявних у особи відносин контролю над емітентом	
 Громадянка Орлянська Наталiя Петрiвна виїхала до росiї на постiйне мiсце проживання. За наявною у Товариства iнформацiєю, Орлянська Н.П. проживала у мiстi Майкоп, республiка Адигея. вулиця Армiйська, буд.68. На щорiчнi повiдомлення про скликання загальних зборiв акцiонерiв не реагувала, участi в роботi зборiв акцiонерiв не приймала, вiдносин з пiдприємством не пiдтримувала.
Акцiонеру належать 102 простi iменнi акцiї ПрАТ"Агромашкомплект" на загальну суму 90 грн.78 коп., що складає 0,011083 % Статутного капiталу Товариства i не дає акцiонеру права контролю над дiяльнiстю пiдприємства.	

Інформація щодо наявності в структурі власності емітента фізичних осіб, постійним місцем проживання яких є іноземні держави зони ризику
Ім'я	Громадянство	Країна та населений пункт місця проживання	Кількість акцій товариства, що прямо чи опосередковано належать особі	
Орлянська Наталiя Петрiвна	громадянка росiї	 росiя, мiсто Майкоп	102	
Опис наявних у особи відносин контролю над емітентом	
 Громадянка Орлянська Наталiя Петрiвна виїхала до росiї на постiйне мiсце проживання. За наявною у Товариства iнформацiєю, Орлянська Н.П. проживала у мiстi Майкоп, республiка Адигея. вулиця Армiйська, буд.68. На щорiчнi повiдомлення про скликання загальних зборiв акцiонерiв не реагувала, участi в роботi зборiв акцiонерiв не приймала, вiдносин з пiдприємством не пiдтримувала.
Акцiонеру належать 102 простi iменнi акцiї ПрАТ"Агромашкомплект" на загальну суму 90 грн.78 коп., що складає 0,011083 % Статутного капiталу Товариства i не дає акцiонеру права контролю над дiяльнiстю пiдприємства.	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента	25.07.2023	 http://amk.vn.ua	
2	Відомості про прийняття рішення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинів
  
На засiданнi Наглядової ради, що вiдбулось 07.06.2023 р., було прийнято рiшення провести рiчнi Загальнi збори акцiонерiв ПрАТ "Агромашкомплект" за пiдсумками дiяльностi  Товариства в 2022 роцi. Пiсля узгодження прийнятого Наглядовою радою рiшення з Нацiональним депозитарiєм України щодо способу проведення Загальних зборiв, iнформацiю було оприлюднено 13.06.2023 р. в загальнодоступнiй iнформацiйнiй базi Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку i на власному сайтi Товариства.

1. Згiдно рiшення рiчних Загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "Агромашкомплект" вiд 20.07.2023 р. було оновлено склад Наглядової ради Товариства та скасовано посаду Ревiзора. Пiсля проведення дистанцiйного опитування та пiдведення пiдсумкiв голосування iнформацiю було оприлюднено 25.07.2023 року.
 
2. Загальними Зборами акцiонерiв ПрАТ "Агромашкомплект" вiд 20.07.2023 р. прийнято рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, якi можуть вчинятись Товариством протягом одного року з дати прийняття рiшення. Пiдсумки дистанцiйного голосування на Зборах з цього питання було пiдведено 25.07.2023 р. В цей же день регульовану iнформацiю було оприлюднено в установленому нормативними документами порядку. 	25.07.2023	 http://amk.vn.ua	

3. Інша інформація
№ з/п	Вид іншої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про проведення загальних зборів	13.06.2023	 http://amk.vn.ua	

Фінансова звітність
малого підприємництва
КОДИ	
Дата (рік, місяць, число)	2024.01.01	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "АГРОМАШКОМПЛЕКТ"	за ЄДРПОУ	00902174	
Територія	 	за КАТОТТГ	UA05020030010063857	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Надання в оренду й експлуатацію  власного чи орендованого нерухомого майна	за КВЕД	68.20	
Середня кількість працівників, осіб: 3
Одиниця виміру: тис.грн. з одним десятковим знаком
Адреса, телефон: 21022, Вінницька обл., Вiнницький р-н, мiсто Вiнниця, вул.Айвазовського, буд.2, (097) 249 4156

1. Баланс
на 31.12.2023 p.
Форма №1-м
Код за ДКУД	1801006	
Актив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	0	0	
    Первісна вартість	1001	0	0	
    Накопичена амортизація	1002	(0)	(0)	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	0	0	
Основні засоби	1010	6127,8	7712,1	
    первісна вартість	1011	33560,5	35716,8	
    знос	1012	(27432,7)	(28004,7)	
Довгострокові біологічні активи 	1020	0	0	
Довгострокові фінансові інвестиції	1030	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	6127,8	7712,1	
II. Оборотні активи				
Запаси:	1100	1622	1482	
    у тому числі готова продукція	1103	0	0	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Дебіторська заборгованість за товари, роботи, послуги	1125	0	0	
Дебіторська заборгованість за розрахунками з бюджетом	1135	0	0	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	717	1160,1	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	36,6	13,8	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	
Інші оборотні активи	1190	70,6	1,9	
Усього за розділом II	1195	2446,2	2657,8	
III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	8574	10369,9	

Пасив	Код рядка	На початок звітного року	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	3314,6	3314,6	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Резервний капітал	1415	0	0	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	1863,1	2024,7	
Неоплачений капітал	1425	(0)	(0)	
Усього за розділом I	1495	5177,7	5339,3	
II. Довгострокові зобов`язання, цільове фінансування та забезпечення	1595	0	0	
III. Поточні зобов'язання				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за: довгостроковими зобов'язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	2215,9	2235,8	
    розрахунками з бюджетом	1620	151,2	110,1	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	4,1	4	
    розрахунками з оплати праці	1630	12,5	12,5	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Інші поточні зобов'язання	1690	1012,6	2668,2	
Усього за розділом III	1695	3396,3	5030,6	
IV. Зобов'язання, пов'язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Баланс	1900	8574	10369,9	
Примітки:  Змiни вартостi основних засобiв в звiтному роцi вiдбулись за рахунок їх реконструкцiї та нарахованої амортизацiї в сумi 572,0 тис.грн. Нерозподiлений прибуток збiльшився за рахунок отриманого в звiтному роцi прибутку i склав 2024,7 тис.грн. Статутний капiтал станом на 31.12.2023 року залишився незмiнним.

2. Звіт про фінансові результати
за 2023 рік
Форма №2-м
Код за ДКУД	1801007	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	2761,1	2587,6	
Інші операційні доходи	2120	0	0	
Інші доходи	2240	0	0	
Разом доходи (2000 + 2120 + 2240)	2280	2761,1	2587,6	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	(2599,5)	(1481,6)	
Інші операційні витрати	2180	(0)	(0)	
Інші витрати	2270	(0)	(0)	
Разом витрати (2050 + 2180 + 2270)	2285	(2599,5)	(1481,6)	
Фінансовий результат до оподаткування (2280 - 2285)	2290	161,6	1106	
Податок на прибуток	2300	(0)	(0)	
Чистий прибуток (збиток) (2290 - 2300)	2350	161,6	1106	
Примітки:  Фiнансовий результат вiд дiяльностi Товариства в звiтному роцi - чистий прибуток в сумi  161,6 тис.грн.

Керівник				Очеретний Вадим Анатолiйович

Головний бухгалтер			Крижанiвська Любов Анатолiївна